
Styremøte LGU onsdag 27.4.22 

 

 

Møtet avholdt digitalt på Zoom. 

Til stede: Lene, Ivar, Helge, Pernille, Line og Trygve 

 

1-Konstituering av Styret 

Velkommen til Line som ny nestleder. 

 

Det nye styret konstitueres som følger: 

Leder: Lene K Bergersen 

Nestleder: Line Opseth 

Kasserer: Helge Bakken 

Sekretær: Trygve Opseth 

Styremedlem: Ivar Kjellmo 

1.vara: Pernille Lans 

2.vara: Per Gjermund Skaaret 

 

2-Punkter fra siste møtereferat. 

Erik Bekk har spurt om leie av bord og benker. Vi har tidligere vedtatt priser på kr 500 for benker og 

bord og 500 for telt. Ivar legger ut prisliste for utleie på hjemmesiden. Prøver samtidig å få til en link 

for leie. 

Skal Ljørdalsprisen deles ut i år? Temaet har ikke vært diskutert i Ljørdalsdagakomiteen. Lene finner 

ut av dette innen kort tid. 

Sentrumsprosjektet :  Alt er klart fra Fylkeskommunen sin side. Vi har avklart med kommunen at vi 

ikke er søknadspliktige. Neste er befaring med Geir Arne, med pristilbud etter hvert. Befaring blir 

lørdag 30.4.  

LGU -ung. Maria trenger litt tettere oppfølging. Line blir en kontakt i styret i forhold til LGU-ung. 

Trygve har vært i et informasjonsmøte med Nasjonalparkforvalter for Fulufjellet. Noen hovedpunkter 

fra møtet: 

- Det blir en offisiell åpning av Fulufjelltrappa i løpet av høsten. 

- Arbeidet i sommer vil i hovedsak dreie seg om å sette opp nye installasjoner ved 

Storbekkåsen. Dette er blant annet ny infotavle og en «port» inn til parken. 

- Ny hjemmeside under fellessiden for norske nasjonalparker. 



- Vil oppgradere natursti ved Bråtafallet. Ønsker hjelp lokalt med forslag til temaer og tekster. 

- Ønsker hjelp fra LGU med å finne et egnet sted til oppbevaring av utstyr. Leetengs-låven kan 

være et alternativ når vi flytter ut våre ting.  

- Vil gjerne fortsette samarbeidet med LGU i forhold til vask og ettersyn av toaletter ved 

Storbekkåsen og Bråtafallet. 

 

3-Planlegging og representater til 17. mai 

LGU og Lund har ansvaret. Bør etableres et samarbeid med styret i Lund. Dette er noe som haster. 

Line og Pernille blir med på møte med Lund. Musikkforeninga har enkelte føringer i forhold til 

tidspunkter. Alle må tenke nøye igjennom forslag til underholdning og noen som kan ha tale for 

dagen. Trygve får med seg noen, og ordner med flagging langs grenda og på Lund. Lene prøver å få til 

en «hilsningsfilm» fra dagen. 

4-Status når det gjelder Ljørdalsdaga 

Ivar informerer om status pr i dag. Programmet begynner å komme på plass. Ser ut til å bli et fint 

program, som ikke er for overambisiøst. Spørsmål om øl-telt. Kan man ha et øl-telt stående under 

daga? Ivar tar saken videre med komiteen. Presiseres at man må tenke på at Ljørdalsdaga er et 

familiearrangement. 

5. Sak på FB om nasjonalpark 

Arne Kjelsnes har spurt om hvorfor Ljørdalen ikke er en nasjonalpark-landsby i likhet med for 

eksempel  Vingelen i Tolga. Fordel i forhold til markedsføring av turisme. Trygve ser nærmere på 

dette. 

6.Frivillighetens år. Planlagt arrangement 3.september. Enighet om at vi har mange prosjekter på 

gang, og at vi ikke prioriterer dette nå. Må vurdere etter hvert hva vi skal gjøre med arrangementet. 

 

Tid og sted neste møte: onsdag 25.mai.kl 19.00. 

Møtet avsluttet 21.30 

Ref:Trygve 


